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schip  school
schoen schaar
schaap  scheef
schuim schop
schat  schuin
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Als je na de [s] een [g] hoort, dan schrijf je sch.

De [ch] klinkt hetzelfde als de [g].

De [s] en de [ch] worden samen [sch] genoemd.

Je hoort: sgip  Je schrijft: schip

Soms komt na de [sch] een [r], dan schrijf je schr.

De [ch] hoor je niet altijd goed.

Als je [sgr] of [sr] hoort, dan schrijf je schr.

Je hoort: sgrift  Je schrijft: schrift
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schrift  schreeuw

schroef schrob

schraap schreef

schram schrijf

schrik  schroei


